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P r o t o k ó ł Nr ORN.0002.12.2017 

XXXIX sesji Rady Miejskiej w Olecku  

odbytej w dniu 24 listopada 2017 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku 
 

 
Sesję rozpoczęto o godzinie   13:00 

        zakończono o godzinie   15:30 

 

 

Sesji przewodniczył    Przewodniczący Rady Miejskiej 

          - Karol Sobczak  

 

Protokołowała     Inspektor Wydziału ORN UM 

         - Karolina Kuskowska 

 

 

 Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej. Witał radnych przybyłych  

na sesję, witał Burmistrza Olecka – Pana Wacława Olszewskiego, Zastępcę Burmistrza  

– Pana Mariusza Miłuna, Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Olecku  

– Pana Jana Mroza, Przewodniczącego Oleckiej Rady Seniorów – Pana Witolda Jonczysa. 

 

Witał kierowników jednostek podległych Radzie Miejskiej, prezesów spółek, 

kierowników wydziałów Urzędu Miejskiego, sołtysów, przewodniczących rad osiedli oraz 

mieszkańców biorących udział w dzisiejszej sesji.  

 

 

Prelegenci: Andrzej Wojczulewicz (wstęp), Zofia Urbanowicz (seniorka – uczestniczka), 

Ewa Matysiuk-Niemczewska (opiekun młodzieży) 

zaprezentowali efekty projektu „Pachnie mi koronką - od nitki i haftu do wirtualnych sieci. 

Międzypokoleniowy projekt społeczno-artystyczny” – prezentacja w załączeniu do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

powiedział, że projekt spełnił swoje zadanie. Rzeczywiście to było spotkanie 

międzypokoleniowe, bo w tym spektaklu wystąpiła również jego teściowa z uczniem szkoły 

średniej. Obie strony bardzo chwaliły sobie te kontakty i dopraszają się o więcej. Złożył 

przybyłym gościom gratulacje.  

 

Realizatorów projektu nagrodzono gromkimi brawami. 

 

 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 21 radnych, w sesji uczestniczy  

19 radnych, co stanowi wystarczające kworum do odbycia sesji i podejmowania 

prawomocnych uchwał. Jeden radny przybył na sesję podczas jej trwania.  

 

W załączeniu do protokołu: lista obecności radnych, lista obecności sołtysów, 

przewodniczących rad i zarządów osiedli. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał porządek obrad: 

 

Porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad.  

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady. 
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3. Informacja Burmistrza o działalności w okresie międzysesyjnym. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych  

w okresie od ostatniej sesji. 

5. Podjęcie stanowiska w sprawie uruchomienia Programu Współpracy Transgranicznej  

Polska-Rosja 2014-2020. 

6. Bezpieczeństwo i porządek publiczny w Gminie Olecko – referat Komisji Polityki 

Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Olecku. 

7. Roczny program współpracy z organizacjami pozarządowymi – referat Komisji 

Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji Rady Miejskiej w Olecku. 

8. Stan realizacji prowadzonych w gminie inwestycji – referat Komisji Planowania, 

Budżetu i Gospodarki Rady Miejskiej w Olecku. 

9. Interpelacje oraz odpowiedzi na interpelacje radnych, wnioski i oświadczenia radnych. 

10. Uwagi i wnioski Sołtysów, Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli, radnych 

Oleckiej Rady Młodzieżowej i Oleckiej Rady Seniorów oraz innych osób 

zainteresowanych, dotyczące projektów uchwał.   

11. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) ustanowienia hejnału gminy Olecko, 

b) przyjęcia rocznego programu współpracy na 2018 r. gminy Olecko 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego, 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania członków Komisji Statutowej Rady 

Miejskiej w Olecku, 

d) wskazania radnego Rady Miejskiej w Olecku do Oleckiej Rady Młodzieżowej, 

e) zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego pn. „Jaśki I”, 

f) zmiany uchwały dotyczącej regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Olecko, 

g) zmiany uchwały dotyczącej ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg gminnych Gminy Olecko, 

h) określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów, 

i) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej Nr 1 im. Henryka Sienkiewicza w Olecku w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową Nr 1 im. Henryka Sienkiewicza w Olecku, 

j) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej Nr 3 im. Jana Pawła II w Olecku w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową Nr 3 im. Jana Pawła II w Olecku, 

k) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Gąskach w ośmioletnią 

Szkołę Podstawową im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Gąskach, 

l) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Zespołu Szkół w Olecku  

w ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 4 z Oddziałami Integracyjnymi im. ks. 

Jana Twardowskiego w Olecku, 

m) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Zespołu Szkół w Babkach 

Oleckich w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Babkach Oleckich, 

n) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Zespołu Szkół w Judzikach  

w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Judzikach, 

o) nadania statutu Szkole Podstawowej Nr 2 im. Mikołaja Kopernika w Olecku, 

p) nadania statutu Szkole Podstawowej w Kijewie, 

q) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2017-2024, 

r) zmiany budżetu gminy na 2017 rok. 

12.  „Głos wolny, wolność ubezpieczający”.  

13. Zamknięcie obrad sesji. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy są uwagi lub wnioski do porządku obrad sesji. 

 

Uwag do porządku obrad nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 2 – Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy są uwagi do protokołu z sesji Rady Miejskiej, odbytej w dniu 27 października 

2017 r.  

 

Uwag do protokołu nie zgłaszano. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie treść protokołu z ostatniej sesji Rady  

Miejskiej.  

 
Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 19, za przyjęciem protokołu głosowało  

18 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

 
Rada przyjęła protokół Nr ORN.0002.11.2017 sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu  

27 października 2017 r. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 3 – Informacja Burmistrza o działalności w okresie międzysesyjnym. 
 

Burmistrz  – Wacław Olszewski 

poinformował, że w okresie międzysesyjnym wydał następujące zarządzenia: 

 

 Nr ORN.0050.140.2017 z dnia 31 października 2017 r. w sprawie zmiany budżetu 

gminy na 2017 rok, 

 

 Nr ORN.0050.141.2017 z dnia 6 listopada 2017 r. w sprawie przeznaczenia do zbycia 

oraz ogłoszenia wykazu nieruchomości położonych na terenie Gminy Olecko, 

 

 Nr ORN.0050.142.2017 z dnia 14 listopada 2017 r. w sprawie przyjęcia projektu 

uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-2028, 

 

 Nr ORN.0050.143.2017 z dnia 14 listopada 2017 r. w sprawie przyjęcia projektu 

uchwały w sprawie budżetu Gminy Olecko na 2018 rok, 

 

 Nr ORN.0050.144.2017 z dnia 17 listopada 2017 r. zmieniające zarządzenie  

w sprawie powołania stałej Komisji Przetargowej w Urzędzie Miejskim w Olecku do 

przygotowania i przeprowadzenia postępowań o udzielenie zamówień publicznych 

oraz określenie trybu pracy komisji. 
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Inne informacje z okresu międzysesyjnego: 

 

 Ogłoszono przetarg na sprzedaż udziałów w ½ części nieruchomości oznaczonej nr geod. 

2536 zabudowanej budynkiem gospodarczym o powierzchni 0,0029 ha i nieruchomości 

oznaczonej nr geod. 578 o powierzchni 0,0320 ha na cele rolne, położonych odpowiednio 

w Olecku na Osiedlu Lesk i w obrębie Lesk. Przetarg zostanie przeprowadzony w dniu  

22 grudnia 2017 r. 

 

 Rozstrzygnięto przetargi:  

 

 na sprzedaż nieruchomości gruntowej oznaczonej nr geod. 58/14 o powierzchni 0,4306 

ha, przeznaczonej pod zabudowę usługową z wbudowaną funkcją mieszkaniową przy 

ul. Szosa do Świętajna. Osiągnięta cena w przetargu - 131 683,00 zł brutto, 

 

 na sprzedaż nieruchomości gruntowej oznaczonej nr geod. 277/6 o powierzchni 0,1068 

ha, przeznaczonej pod zabudowę turystyczno - wypoczynkową z usługami 

gastronomicznymi przy ul. Sembrzyckiego. Osiągnięta w przetargu cena stanowi kwotę 

273 306,00 zł brutto.  

 

 Nie doszedł do skutku przetarg na sprzedaż lub oddanie w użytkowanie wieczyste 

nieruchomości gruntowej oznaczonej nr geod. 3182/2 o powierzchni 0,3141 ha, 

przeznaczonej pod zabudowę handlową przy ul. Wiejskiej. 

 

 Zawarto umowy notarialne: 

 

 na sprzedaż nieruchomości oznaczonej nr geod. 3231/7 o powierzchni 0,0757 ha, 

położonej przy ul. Grunwaldzkiej w Olecku z przeznaczeniem pod zabudowę 

mieszkalno-usługową, 

 

 na sprzedaż lokalu mieszkalnego na rzecz najemców w budynku przy ul. Armii 

Krajowej 14 w Olecku, 

 

 na sprzedaż lokalu mieszkalnego na rzecz najemcy w budynku przy ul. 1 Maja 13  

w Olecku, 

 

 na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność 

Gminy Olecko dla  linii elektroenergetycznej 410KV relacji Gołdap-Olecko.  

 

 

 Zadanie zakończone: Zagospodarowanie terenu przy ul. Al. Zwycięstwa. Termin 

wykonania (odbiór) – 27 października 2017 r. Zakres robót budowlanych: utwardzenie 

drogi dojazdowej do garaży oraz budowę kanalizacji deszczowej. 

 

 Zadania w trakcie realizacji:  

 

 Przebudowa mostku w Sedrankach na drodze 141045N. Cena realizacji zamówienia 

wynosi 148.553,82 zł. Termin wykonania robót – 15 grudnia 2017 r. 

 

 Przebudowa kanału deszczowego przy ul. Rzeźnickiej. Wykonawca robót: 

Przedsiębiorstwo Inżynieryjne „SAN-SYSTEM” Sp. z o.o., Olecko. Cena realizacji 

zamówienia wyniosła 269.830,00 zł. Termin wykonania – 17 grudnia 2017 r. Roboty 

budowlane zostały wstrzymane ze względu na duży poziom wody w rzece, która 

zalewa przebudowywany kanał deszczowy.  
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 Rozbudowa parku linowego przy Alei 450-lecia Olecka (Budżet Obywatelski). Koszt 

realizacji rzeczowej zadania: 197.187,04 zł. Trwają prace budowlane – pozostał do 

wykonania montaż lin i segmentów na słupach. 

 

 Budowa drogi Os. Dąbrowskie. Termin wykonania – 22 grudnia 2017 r. 

 

 Przebudowa drogi Plewki. Termin wykonania – 30 listopada 2017 r. 

 

 Przebudowa dróg wewnętrznych przy ul. Składowej w Olecku. Termin wykonania  

– 20 grudnia 2017 r. Prace zostały już wykonane. 

 

 Rozbudowa świetlicy wiejskiej w Plewkach (FS) – projekt. 

 

 Zagospodarowanie terenu rekreacyjnego w Gordejkach (FS). Termin wykonania – 22 

grudnia 2017 r. 

 

 Budowa oświetlenia w Judzikach. Termin wykonania – 21 grudnia 2017 r. 

 

 MPZP obszaru „Imionki I”. Projekt planu w dniach od 27 listopada do 27 grudnia 

2017 r. zostanie wyłożony do publicznego wglądu. Dyskusja publiczna w sprawie 

planu miejscowego odbędzie 8 grudnia o godz. 14.00 w sali konferencyjnej urzędu. 

Uwagi do planu będzie można składać do 10 stycznia 2018 r.  

 

 Zmiana MPZP przy ul. Stromej i Placu Wolności. Od 30 października do 28 listopada 

2017 r. ponownie jest wyłożony do publicznego wglądu projekt zmiany planu. Uwagi 

do wyłożonego planu można składać do 12 grudnia 2017 r. Dyskusja publiczna  

w sprawie zmiany planu odbędzie się 27 listopada o godz. 14.00 w sali 

konferencyjnej. Projektant planu będzie pełnił dyżur do godz. 16.00. 

 

 MPZP w obrębie ewidencyjnym Olecko 1 w rejonie Osiedla Siejnik oraz MPZP pod 

trasę dwutorowej linii elektroenergetycznej 110 kV. Do 15 grudnia 2017 r. można 

składać wnioski do planów miejscowych: w rejonie Osiedla Siejnik (zabudowa 

mieszkaniowa) oraz pod trasę dwutorowej linii elektroenergetycznej 110 kV. Wnioski 

należy składać na piśmie w sekretariacie urzędu, we wniosku należy podać imię, 

nazwisko oraz adres wnioskodawcy, przedmiot wniosku oraz oznaczenie 

nieruchomości, której dotyczy wniosek. Linia 110 kV przebiega, poza os. Siejnik, 

przez wsie: Rosochackie, Kukowo, Ślepie, Zatyki i Gąski. 

 

 MPZP w obrębie ewidencyjnym Olecko 1 (teren położony pomiędzy linią PKP, 

obwodnicą Olecka i ul. 11 Listopada). 30 listopada o godz. 16.00 w Hotelu Olecko 

odbędzie się ostatnie spotkanie konsultacyjne w ramach projektu „Partycypacja  

w planowaniu przestrzennym”. Spotkanie będzie podsumowaniem działań 

zrealizowanych w ramach projektu oraz przedstawiona zostanie koncepcja planu 

wypracowana wraz z mieszkańcami podczas wcześniejszych spotkań konsultacyjnych. 

Projekt zostanie zakończony w grudniu b.r.  

 

 W okresie międzysesyjnym zostały wydane decyzje o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu 

publicznego: 

 

 Delphia Yachts Kot Sp. J., Olecko – przebudowa sieci wodociągowej o długości ok. 

200 m przy ul. Kościuszki. 



 6 

 PGE Dystrybucja S.A., Lublin – budowa elektroenergetycznej linii kablowej nN 

0,4kV w obrębie ewid. Olecko 2, Sedranki, dł. ok. 63m – Samorządowe Kolegium 

Odwoławcze w Olsztynie utrzymało w mocy zaskarżoną decyzję. 

 

 W trakcie rozpatrywania są następujące wnioski o ustalenie lokalizacji inwestycji celu 

publicznego: 

 

 P4 sp. z o.o., Warszawa – budowa stacji bazowej telefonii komórkowej operatora  

P4 w Gąskach – postępowanie zawieszone z powodu odwołania się wnioskodawcy  

od odmownego postanowienia w sprawie uzgodnienia projektu decyzji przez 

Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Olsztynie. 

 

 Gmina Olecko – budowa energetycznej linii kablowej nN 0,4 kV na potrzeby 

oświetlenia ulic powiatowych w m. Olecko, ul. Wiśniowa i ul. Łąkowa, o długości ok. 

500 m. 

 

 Gmina Olecko – budowa sieci elektroenergetycznej  nN-0,4kV – oświetlenie  

o długości ok. 700 m. w ulicy Leśna. 

 

 Gmina Olecko – budowa sieci elektroenergetycznej  nN-0,4kV – oświetlenie  

w ulicach Chopina i 11 Listopada. Postępowanie zawieszone ze względu na 

konieczność ustalenia spadkobierców po zmarłych właścicielach nieruchomości, na 

których planowana jest inwestycja.  

 

 PGE Dystrybucja S.A., Lublin – budowa linii kablowej nN-0,4 kV w ulicach: Chopina 

i 11 Listopada. Postępowanie zawieszone ze względu na konieczność ustalenia 

spadkobierców po zmarłych właścicielach nieruchomości, na których planowana jest 

inwestycja. 

 

 PGE Dystrybucja S.A., Lublin – budowa elektroenergetycznej linii kablowej nN 0,4 

kV dł. ok. 330 m w Alei Zwycięstwa w obrębie ewid. Olecko 2, gm. Olecko. 

 

 Spółdzielnia Mieszkaniowa w Olecku, ul. Zyndrama 4, 19-400 Olecko – budowa 

przyłącza cieplnego wysokoparametrowego z rur preizolowanych podwójnych DP  

2x 139,7x3,6/450 (DN 125 mm) od ul. Nocznickiego do kotłowni przy ul. Batorego, 

długość ok. 1000 m. 

 

 W obrębie ewid. Olecko 2, gm. Olecko. PGE Dystrybucja S.A., Lublin –  budowa 

sieci elektroenergetycznej SN długości ok. 3,0 km. Dobki kol. - Giże Osada 

– postępowanie zawieszone z powodu konieczności ustalenia spadkobierców  

po zmarłych będących stronami postępowania. 

 

 Polska Spółka Gazownictwa Sp. z o.o., Warszawa, – budowa gazociągu średniego 

ciśnienia wraz z przyłączem i zespołem gazowym redukcyjno-pomiarowym  

o przepustowości ok. 300 m3/h na przyłączu w miejscowości Olecko, ul. Kościuszki 

63 w obrębie ewidencyjnym Olecko 2 oraz w obrębie ewidencyjnym Lesk,  

gm. Olecko. 

 

 

 Z powodu braku konserwacji rowów melioracyjnych na gruntach prywatnych, konieczne 

było wykonanie kolejnego, awaryjnego remontu przepustu na drodze gminnej Olszewo  

– Łęgowo. Koszt naprawy wyniósł 20.000,00 zł.  
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 W dniu 16 listopada oddano do użytku nowe przejście dla pieszych na Placu Wolności, 

które powstało naprzeciw wyjścia z „tunelu” – Plac Wolności 9 w kierunku budynku  

Plac Wolności 2. 

 

 Wykonano modernizację nawierzchni drogi dojazdowej na Osiedlu Siejnik II (do dz.  

nr 273/1). Koszt inwestycji: 19.400,00 zł. 

 

 W dniu 22 listopada została wprowadzona nowa organizacja ruchu na skrzyżowaniu ulicy 

Rzeźnickiej w kierunku ul. Kasprowicza.  

 

 Na skwerze przy ul. Kościuszki/Targowej oraz zapleczu Pl. Wolności zamontowane 

zostały już nowe oprawy oświetleniowe typu led. 

 

 Podpisano umowę z firmą „EL-BEST” z Suwałk na wykonanie oświetlenia ulicznego na 

Al. Lipowych. Koszt zadania wynosi 113.500,00 zł brutto.  

 

 W dniu 16 listopada odbył się przetarg na wynajęcie lokalu użytkowego położonego  

w Olecku przy Placu Wolności 20 o powierzchni 60,30 m
2
. W wyniku licytacji wyłoniono 

najemcę lokalu za stawkę czynszu netto 16,00 zł za 1 m
2
 powierzchni użytkowej. 

 

 Wykonano remont budynku komunalnego przy ul. Kasprowicza 6/8 polegający na 

wzmocnieniu fundamentów – koszt zadania 55.352,97 zł. 

 

 Ogłoszony został przetarg nieograniczony na utrzymanie czystości i porządku na terenie 

miasta Olecko. Czas realizacji zamówienia określony został na 3,5 roku. Otwarcie ofert 

odbędzie się 19 grudnia 2017 r.  

 

 W dniu 30 października do tut. Urzędu wpłynęło postanowienie Regionalnego Dyrektora 

Ochrony Środowiska w Olsztynie odmawiające uzgodnienia warunków realizacji 

przedsięwzięcia polegającego na budowie centrum badawczo - rozwojowego hodowli 

trzody chlewnej w Imionkach, która daje nam podstawę do wydania odmownej decyzji. 

 

 W dniu 21 listopada do Urzędu wpłynęły 2 wnioski o wydanie decyzji o środowiskowych 

uwarunkowaniach dla przedsięwzięcia polegającego na budowie kurników. Jeden dotyczy 

miejscowości Kukowo, natomiast drugi dotyczy miejscowości Rosochackie. W obydwu 

budynkach inwestor planuje utrzymywać po 39 900 sztuk kur (razem 79 800 sztuk). 

 

 Wybudowano nowy plac zabaw na zapleczu ul. Gołdapskiej, zamontowane zostały 

urządzenia. Cały plac został też ogrodzony. Łączny koszt budowy wyniósł 50.000,00 zł. 

 

 W ramach realizacji funduszy sołeckich ustawiono urządzenia zabawowe w miejscowości 

Łęgowo oraz w miejscowości Giże. 

 

 

 Marszałek Województwa Kujawsko - Pomorskiego w imieniu własnym, a w szczególności 

mieszkańców Gminy Gostycyn skierował do władz samorządu Gminy Olecko serdeczne 

podziękowanie za udzieloną pomoc finansową. Na sesji wrześniowej została podjęta 

uchwała, na podstawie której przekazano 10.000,00 zł Gminie Gostycyn z powiatu 

tucholskiego w województwie kujawsko-pomorskim na zaspokojenie potrzeb lokalowych 

osób poszkodowanych w wyniku nawałnicy. 

 

 Organizowane są zapisy osób chętnych z terenu Gminy Olecko na bezpłatną tomografię 

komputerową klatki piersiowej. Akcja prowadzona jest przez Centrum Medyczne  

„Ars Medica” Sp. z.o.o w Olsztynie w ramach Narodowego Programu Zwalczania Chorób 
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Nowotworowych p.n. Wczesne Wykrywanie Raka Płuc. Oferta badania skierowana jest do 

osób w wieku 50-70 lat palących przez minimum 20 lat paczkę papierosów dziennie, 

narażonych na długotrwałe działanie czynników rakotwórczych takich jak: m.in. azbest  

a także wszystkich bez ograniczeń wiekowych z przewlekłą obturacyjną chorobą płuc. 

Badanie przeprowadzone zostanie w Olsztynie w Pracowni Tomografii Komputerowej 

Centrum Medycznego „Ars Medica”. Organizator, czyli Centrum Medyczne  pokryje 50 % 

kosztów transportu do Olsztyna i z powrotem. Koszt przejazdu dla jednego uczestnika  

w obie strony wyniesie około 17 zł. Zapisy na badanie prowadzone będą w dniach 27 – 30 

listopada 2017 r. w Wydziale Spraw Obywatelskich, Zdrowia i Działalności Gospodarczej 

Urzędu Miejskiego w Olecku, Plac Wolności 1, pokój nr 8. Tam też można uzyskać 

wszelkie informacje związane z organizacją wyjazdu. 

 

 W dniu 25 października br., do Urzędu Miejskiego wpłynęło pismo od Instytucji 

Zarządzającej RPO WM na lata 2014-2020, z informacją iż wniosek Gminy Olecko nie 

uzyskał dofinansowania z powodu nie uzyskania  minimum punktowego 60% na etapie 

oceny merytorycznej punktowej. Wniosek otrzymał 35 punktów (zabrakło 1 punktu). 

Po przeanalizowaniu karty oceny poszczególnych kryteriów, na podstawie z art. 53 

Ustawy wdrożeniowej, wniesiono PROTEST w celu ponownego sprawdzenia złożonego 

wniosku o dofinansowanie projektu w zakresie spełniania kryteriów wyboru projektów. 

W uzasadnieniu protestu podniesiono kwestię nieprawidłowej oceny wartości wskaźników 

dotyczących zmniejszenia zużycia energii w wyniku realizacji projektu. Rozstrzygnięcie 

protestu planowane jest na początku grudnia br. W przypadku nieuzyskania 

dofinansowania, projekt zostanie ponownie złożony do konkursu w II kwartale 2018 roku.  

 

 

 W każdy drugi piątek miesiąca w Urzędzie Miejskim w Olecku  w pokoju nr 3 jest 

pełniony dyżur eksperta ZUS w zakresie: prowadzonej działalności gospodarczej, 

zatrudniania pracowników, emerytur, rent, kapitału początkowego, zasiłków i prewencji 

rentowej. Osoby zainteresowane mają również możliwość założenia profilu PUE, dzięki 

któremu można uzyskać dostęp do własnych danych zgromadzonych na osobistym 

koncie w ZUS  (należy zabrać dowód osobisty i pamiętać swój adres e-mail). Najbliższy 

dyżur zaplanowany jest na 8 grudnia br. w godz. 10.00 -12.00 (dyżur w grudniu będzie 

wyjątkowo krótszy). Od stycznia planowane są dyżury czterogodzinne. 

 

 W dniu 8 listopada br. został dokonany odbiór końcowy monitoringu wizyjnego miasta 

Olecko przy udziale wykonawcy Infinity Group Sp. z o.o. z Białegostoku. Do końca roku 

system jest fazie testowania, a z nagrywanego zapisu, w razie potrzeby, może korzystać 

KPP w Olecku. Powitał komendanta policji, który przybył na sesję w trakcie obrad. 

 

 Krajowe Stowarzyszenie Sołtysów ogłosiło ogólnopolski  konkurs „Fundusz sołecki  

- najlepsza inicjatywa”, skierowany do wszystkich sołectw, które na przestrzeni lat 2010 

-2017 realizowały projekty finansowe ze środków wyodrębnionych w ramach funduszu 

sołeckiego lub w których fundusz sołecki stanowił wkład własny. Ważne jest, aby 

pieniądze przekazane z funduszu sołeckiego oraz suma środków stanowiących wkład 

własny sołectwa nie były mniejsze niż 50% wartości zgłoszonego przedsięwzięcia. Opis 

projektu przedsięwzięcia powinien zawierać informacje na temat wpływu projektu na 

poprawę warunków życia mieszkańców wsi, zaangażowanie mieszkańców w jego 

realizację, opis wpływu projektu na integrację społeczności lokalnej, długofalowe 

oddziaływanie oraz jego oryginalność i  innowacyjność. Należy również rozpisać źródła 

finansowania przedsięwzięcia, w tym środki z Funduszu Sołeckiego, wkład własny 

sołectwa (praca mieszkańców), inne środki, np. sponsorzy, dotacje, konkursy. 

Zainteresowanych sołtysów prosił o kontakt  do 15 grudnia br. z Wydziałem 

Organizacyjnym i Nadzoru w celu wspólnego przygotowania aplikacji konkursowej. 
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 Kultura, w tym działania Regionalnego Ośrodka Kultury w Olecku „Mazury Garbate”:  

 

 8 listopada br. odbyła się finałowa gala Konkursu Pieśni Patriotycznej, który 

przeprowadzony był w dniach 6 - 7 listopada 2017 r. w sali kina Regionalnego Ośrodka 

Kultury w Olecku. W XIII Gminnym Konkursie Pieśni Patriotycznej wystąpiło ponad 

200 uczestników w 4 kategoriach wiekowych: dzieci w wieku przedszkolnym, 

uczniowie klas I-III szkół podstawowych, uczniowie klas IV-VII szkół podstawowych, 

uczniowie klas gimnazjalnych. 

 

 10 listopada br. w sali kina Regionalnego Ośrodka Kultury w Olecku miał miejsce 

koncert ,,Dla Niepodległej” z okazji 99 rocznicy odzyskania przez Polskę  

Niepodległości. 

 

 11 listopada br. również w sali kina miało miejsce spotkanie ze ,,Świadkiem Historii” 

Panią Janiną Maciukiewicz, która opowiadała wzruszające historie ze swego życia,  

w tym na zesłaniu. Oprawę muzyczno-literacką zapewnili uczniowie i nauczyciele 

gminnych szkół. 

 

 W dniach 17 – 18 listopada br. w Regionalnym Ośrodku Kultury odbył się VII Festiwal 

Oleckie Zderzenia ze Słowem i Dźwiękiem Poezji Gram. 

 

 Do 30 listopada br. w Regionalnym Ośrodku Kultury w Olecku można zarejestrować 

się jako wolontariusz 26. Finału WOŚP – osoba odpowiedzialna Jakub Dziubiński. 

 

 

 W niedzielę 3 grudnia br. na Placu Wolności odbędzie się impreza ,,Iskierki Dobra”.  

W programie planowany jest szereg atrakcji, m.in. wspólne ubieranie choinki, ognisko, 

występy uczniów gminnych szkół, gry i zabawy dla dzieci, grochówka, herbata i inne 

niespodzianki. Zorganizowana będzie również loteria fantowa „Iskierki Dobra dla 

Renaty”. Każdy los kosztuje 5 zł. Pieniądze zebrane podczas loterii zostaną przekazane na 

kontynuowanie leczenia choroby nowotworowej Pani Renaty w Polsce oraz jej 

rehabilitację, która obecnie, dzięki pomocy wielu ludzi, poddana jest leczeniu w Meksyku. 

 

 W niedzielę 17 grudnia br. odbędzie się tradycyjny już VI Olecki Jarmark Świąteczny na 

Placu Wolności w Olecku. 

 

 W środę 20 grudnia br. na Placu Wolności, odbędzie się Wigilia dla Mieszkańców.  

W programie planowane jest m.in. dzielenie się opłatkiem, wysłuchanie kolęd, podanie 

tradycyjnych 12 potraw. 

 

 

 W imieniu Komitetu Organizacyjnego Burmistrz zapraszał Sołtysów Gminy Olecko  

na uroczystość XXXVI Rocznicy Stanu Wojennego, która odbędzie się 10 grudnia 2017 r. 

o godzinie 14:00 w Regionalnym Ośrodku Kultury „Mazury Garbate”. Odczytał program 

uroczystości. 

 

Radny Maciej Juchniewicz 

zapytał, jakiego projektu dotyczyło pismo z RPO. 

 

Burmistrz  – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że pismo dotyczyło projektu pn. „Modernizacja energetyczna budynku 

Przedszkola z Oddziałami Integracyjnymi w Olecku przy ul. Zielonej 1”. 

 



 10 

Radni nie zgłaszali więcej pytań. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 4 – Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

poinformował, że w okresie międzysesyjnym do Biura Rady wpłynęły następujące sprawy: 

 

 podczas ostatniej sesji Radny Wojciech Leonarczyk zaproponował, aby w świetle 

dużej ilości referatów, wygłaszać na sesji tylko konspekt danego tematu, a pełen 

referat przedstawiać zainteresowanym albo organizować dwie sesje w miesiącu, jeżeli 

będzie taka potrzeba. Informuję, że podczas ostatnich posiedzeń Komisja Planowania, 

Budżetu i Gospodarki zajęła stanowisko, że dotychczasowa forma jest zasadna. 

Pozostałe Komisje nie zajęły stanowiska w tej sprawie. Niemniej jednak 

Przewodniczący Komisji mogą realizować wniosek Pana Radnego każdorazowo na 

sesji ustalając z Radą Miejską zakres referowanego materiału, 

 

 2 listopada Burmistrz przedłożył informację dotyczącą rocznego programu współpracy 

gminy Olecko z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego,  

 

 2 listopada Burmistrz przekazał informację o podmiotach obowiązanych do przyjęcia 

skazanych w celu wykonania nieodpłatnej kontrolowanej pracy na cele społeczne oraz 

pracy społecznie użytecznej orzeczonej w zamian nieściągalnej grzywny, 

 

 2 listopada Radna Justyna Cieślukowska złożyła rezygnację z pełnienia funkcji 

opiekuna Oleckiej Rady Młodzieżowej oraz z członkostwa w Komisji Statutowej. 

Stosowne projekty uchwał zostały przygotowane na dzisiejszą sesję, 

 

 3 listopada wpłynął wniosek Mieszkańców Olecka o przywrócenie terminu  

do wniesienia skargi na uchwałę Rady Miejskiej w Olecku Nr ORN.0007.39.2016  

z dnia 25 maja 2016 r. w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenów położonych przy ul. Produkcyjnej, Szosie do Świętajna, 

Zamostowej, na Os. Siejnik II, pomiędzy ul. Wiejską i Leśną oraz w rejonie cmentarza 

przy ul. Leśnej w Olecku. Odpowiedź Burmistrza na wniosek o przywrócenie terminu 

została przesłana do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w dniu 20 listopada 

2017 r., 

 

 6 listopada Starostwo Powiatowe w Bartoszycach zwróciło się z prośbą o pilne 

podjęcie Stanowiska w sprawie uruchomienia Programu Współpracy Transgranicznej 

Polska – Rosja 2014-2020. Stosowny projekt stanowiska został przygotowany na 

dzisiejszą sesję, 

 

 9 listopada wpłynęło zażalenie Mieszkanki Olecka na pracowników Urzędu 

Miejskiego w Olecku. W dniu 10 listopada zwróciłem się do Burmistrza z prośbą  

o zajęcie stanowiska w sprawie. Wyjaśnienia Burmistrza wpłynęły 23 listopada, 

 

 10 i 20 listopada 2017 r. Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 2 im. Mikołaja Kopernika  

w Olecku poinformował o zawarciu umów najmu pomieszczeń szkolnych, 
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 14 listopada wpłynął protokół z konsultacji społecznych projektu programu 

współpracy gminy Olecko z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2018 rok, 

 

 15 listopada 2017 r. wpłynęło zarządzenie Nr ORN.0050.143.2017 Burmistrza Olecka 

z dnia 14 listopada 2017 r. w sprawie przyjęcia projektu uchwały w sprawie budżetu 

Gminy Olecko na 2018 rok oraz Zarządzenie Nr ORN.0050.142.2017 Burmistrza 

Olecka z dnia 14 listopada 2017 r. w sprawie przyjęcia projektu uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2018-2028, 

 

 15 i 16 listopada wpłynęły pisma Mieszkańca Olecka z prośbą o przekazanie ich 

Radnemu Maciejowi Juchniewiczowi. Złożone pisma zostały przekazane też 

wszystkim radnym, 

 

 23 listopada 2017 r. do wiadomości Rady Miejskiej w Olecku wpłynęło pismo 

Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej BATOREGO w Olecku dotyczące możliwości 

budowy sieci ciepłowniczej przez SM Olecko, 

 

 15 listopada w ROK „Mazury Garbate” reprezentował Radę Miejską na uroczystości 

ślubowania pierwszoklasistów Szkoły Podstawowej Nr 1 im. Henryka Sienkiewicza  

w Olecku. 

Przewodniczący Rady zapraszał Radnych Rady Miejskiej do udziału w uroczystości XXXVI 

Rocznicy Stanu Wojennego. 

 

W okresie międzysesyjnym odbyły się następujące posiedzenia komisji: 

 

o 7 listopada 2017 r. odbyło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej, 

o 17 i 21 listopada 2017 r. odbyły się posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Promocji 

Gminy, Sportu i Rekreacji, 

o 21 listopada 2017 r. odbyło się posiedzenie Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony 

Zdrowia i Bezpieczeństwa, 

o 22 listopada 2017 r. odbyło się posiedzenie Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki. 

 

Wszystkie sprawy wniesione do biura Rady Miejskiej są udostępnione do wglądu  

w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

Radni nie zgłaszali pytań. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 5 - Podjęcie stanowiska w sprawie uruchomienia Programu Współpracy 

Transgranicznej Polska-Rosja 2014-2020. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski  

oznajmił, ze mijają już 4 lata od drugiej edycji budżetowania z Unii Europejskiej. Nie został 

do tej pory otwarty program Rosja-Polska. Wiele samorządów podejmuje stanowiska  

o przyspieszenie przez władze rządowe tego programu transgranicznego. Podjęto decyzję, aby 

również takie stanowisko opracować. Gmina Olecko bardzo jest tym zainteresowana, 

ponieważ ma przygotowane dwa konkretne projekty. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  
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Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt stanowiska. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt stanowiska. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Dzienisiewicz  

poinformowała, że Komisja nie opiniowała projektu stanowiska. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zwrócił się z prośbą o pozwolenie na nieodczytywanie treści załącznika do stanowiska. 

 

Rada wyraziła zgodę, aby Przewodniczący Rady Miejskiej nie odczytywał treści załącznika 

do stanowiska. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt stanowiska w sprawie uruchomienia 

Programu Współpracy Transgranicznej Polska-Rosja 2014-2020. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

zapytał, czy są uwagi do projektu stanowiska.  

 

Radny Wojciech Leonarczyk  

wyraził radość, że zrezygnowano z retoryki towarzyszącej stanowisku dotyczącej obrony 

samorządności terytorialnej. 

 

Radni nie zgłaszali innych uwag.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt stanowiska pod głosowanie.  

 

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 19, za przyjęciem stanowiska głosowało 19 

radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła stanowisko w sprawie uruchomienia Programu Współpracy 

Transgranicznej Polska-Rosja 2014-2020. 

 

S t a n o w i s k o Nr ORN.0007.2.2017 

w załączeniu 

 

 

Do punktu 6 – Bezpieczeństwo i porządek publiczny w Gminie Olecko – referat Komisji 

Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Olecku. 

 

Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski 

odczytał referat – treść w załączeniu do protokołu. 

 

Uwag do treści referatu nie zgłoszono. 

 

Na tym punkt zakończono. 
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Do punktu 7 – Roczny program współpracy z organizacjami pozarządowymi – referat 

Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji Rady Miejskiej  

w Olecku. 

 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

za zgodą Rady Miejskiej streścił referat – treść w załączeniu do protokołu. 

 

Uwag do treści referatu nie zgłoszono. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 8 – Stan realizacji prowadzonych w gminie inwestycji – referat Komisji 

Planowania, Budżetu i Gospodarki Rady Miejskiej w Olecku. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

odczytała referat – treść w załączeniu do protokołu. 

 

Uwag do treści referatu nie zgłoszono. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 9 – Interpelacje oraz odpowiedzi na interpelacje radnych, wnioski  

i oświadczenia radnych. 

 

Radna Anna Kaczor 

w związku z planowaną przebudową oświetlenia zgłosiła wniosek o ustawienie dodatkowej 

lampy przy dworcu na ul. Wojska Polskiego od strony Rejonu Dróg Wojewódzkich  

w Olecku. Na przejściu dla pieszych na zakręcie jest słaba widoczność – nie jest ono 

oświetlone. 

 

Podziękowała za urządzenie przejścia dla pieszych między Szkołą Podstawową Nr 3  

w Olecku a Biedronką. 

 

Radny Maciej Juchniewicz 

zgłosił następujące interpelacje: 

 

 „Modernizacja systemu ciepłowniczego Olecka polegająca na budowie ciepłowni 

bazującej na produkcji energii cieplnej ze spalania biomasy oraz modernizacji sieci  

i budowy węzłów cieplnych” współfinansowanego ze środków Europejskiego 

Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego  

- na jakim to jest etapie. Gdzie jest planowana lokalizacja ciepłowni i czy ma to 

związek z planowaną przebudową drogi od ul. 11 Listopada do Produkcyjnej. Jeżeli 

lokalizacja będzie przy ul. 11 Listopada, to jakie przewidujemy utrudnienia czasowe  

i stałe dla mieszkańców. Prosił o odpowiedź na piśmie, 

 

 Minister Sportu i Turystyki ogłosił otwarty konkurs na dofinansowanie w 2018 roku 

organizacji zajęć sportowych dla uczniów w ramach zadania „Sport dla Wszystkich”, 

działanie „Upowszechnianie sportu dzieci i młodzieży”. Oferty należy składać do  

29 listopada 2017 r. - czy będziemy składać jako samorząd wniosek do tego konkursu. 

Jeżeli tak, to na jakie zadania, 
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 Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej ogłosił kolejne dwa 

konkursy wniosków o dofinansowanie projektów podnoszących efektywności 

energetyczną budynków. Pierwszy konkurs dotyczy obiektów użyteczności 

publicznej. Przeznaczono na niego 90 mln zł. Nabór rozpocznie się 29 grudnia  

i potrwa do 27 lutego 2018 r. Drugi nabór dotyczy budynków mieszkalnych. 

Dysponuje pulą 300 mln zł. Nabór wniosków rozpocznie się już 30 października  

i trwać będzie do 29 grudnia - czy będziemy składać jako samorząd wnioski do tego 

konkursu. Czy możemy przekazać informację o drugim konkursie potencjalnie 

zainteresowanym podmiotom. 

 

Zgłosił następujące wnioski: 

 

 wnioskował o montaż wiaty przystankowej na Dworcu w pobliżu kasy PKS w miejscu 

po zlikwidowanym sklepie spożywczym, 

 

 podjęcie działań zmierzających do przejęcia przez Gminę Olecko ulicy Wojska 

Polskiego. Dotychczasowe wiadomości od zarządcy drogi nie rokują dobrze  

w sprawie budowy ronda na skrzyżowaniu ul. Wojska Polskiego i Kolejowej, więc 

trzeba spróbować wziąć sprawy w swoje ręce. Koszt budowy ronda określony przez 

Burmistrza na ok. 1 mln zł wymaga jednak odpowiedniego przygotowania budżetu 

gminy i powiatu na lata 2019-2020, dlatego warto podjąć działania już od teraz. 

 

Radny Wojciech Leonarczyk 

zgłosił następujące interpelacje: 

 

 na ostatniej komisji Pan Burmistrz mówił, że stopniowo kończą się grunty pod 

zabudowę mieszkaniową na terenie miasta. Zapytał o szumną swego czasu ideę 

osiedla holenderskiego w okolicy Siejnika, 

 

 zapytał, kto jest administratorem mostu nad Legą na ul. Nocznickiego oraz nabrzeża 

rzeki w tej okolicy. Pyta, ponieważ jest niebezpiecznie. Liście nie zostały zebrane  

i jest ślisko, a na nabrzeżu prócz liści leżą butelki i puszki w bardzo dużych ilościach. 

Prosił o uprzątnięcie tego terenu. 

 

Zgłosił następujące wnioski: 

 

 zgłosił wniosek długofalowy o rozważenie doświetlenia przejść dla pieszych  

na terenie miasta i gminy poprzez budowę specjalnych lamp oświetlających przejścia. 

W wielu miastach i gminach polepszają one bezpieczeństwo, 

 

 słuchając wniosku na temat urządzenia ławeczki Panasewicza za 100 tys. zł pomyślał, 

że może warto zrobić alejkę olecczan z wykorzystaniem np. istniejącej Alei 450-lecia 

Olecka bądź którejś z alejek przy Placu Wolności. W nawierzchni tejże alejki można 

by wmurowywać nazwiska wybitnych olecczan – jest to akcja długoletnia i nie 

kosztująca zbyt dużo, 

 

 pamiętając o rzeczywistym wymiarze świąt Bożego Narodzenia prosił o powrót 

tradycji i zaproszenie na najbliższą sesję grudniową proboszczów z parafii naszej 

gminy. 

 

Złożył oświadczenie o następującej treści: 

„Od jakiegoś czasu wnoszę do administratora rozjazdu naprzeciw szpitala w okolicy  

ul. Słowiańskiej, żeby rozważył organizację ronda dwupasmowego. Nieopacznie ostatnio 

wniosek został zrozumiany, ponieważ poinformowano mnie, że nie planuje się udrożnić  
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ul. Słowiańskiej. Nie o to mi chodziło – jestem przeciwnikiem udrożnienia tejże ulicy. 

Chodziło o przekazanie zarządcy drogi, aby zlokalizował w tym miejscu rondo”. 

 

Radna Wioletta Dorota Żukowska 

zgłosiła następujące interpelacje: 

 

 zapytała, jakie są wpływy do gminy z wynajmu świetlic wiejskich, 

 

 w związku ze złożonym wnioskiem do budżetu, który został przekazany do PWiK,  

o przyłącze do wodociągu w miejscowości Lesk zapytała, na jakim etapie jest ta 

sprawa. 

 

Zgłosiła wniosek dotyczący świetlic wiejskich o umieszczenie informacji w Biuletynie 

Informacji Publicznej: w jakich miejscowościach są świetlice wiejskie, kto jest opiekunem  

i kontakt do opiekuna oraz regulamin i cennik wynajmu świetlic wiejskich. 

 

Radna Maria Wanda Dzienisiewicz 

zapytała, czy w planowanych modernizacjach i remontach zaplanowanych na 2018 rok ujęte 

zostały środki na poprawę dostępności budynku Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Olecku dla matek z małymi dziećmi, osób starszych oraz osób z niepełnosprawnością. 

Ośrodek nie jest przystosowany i nie ma rozwiązań w tym kierunku. 

 

Zgłosiła następujące wnioski: 

 

 nawiązała do wcześniejszego wniosku w sprawie biuletynu informacyjnego  

Z oleckiego ratusza. Pan Burmistrz odpowiedział, że z założenia zamieszczane są tam 

informacje organu wykonawczego a nie stanowiącego. Chciałaby wyjaśnić, że przede 

wszystkim chodziło jej o sprawy mieszkańców i jest na ten temat zapis w protokole. 

W biuletynie powinny być zamieszczane informacje o problemach dotyczących 

czystości powietrza, bezdomności zwierząt oraz bezpieczeństwa na drogach w mieście 

i gminie. Mieszkańcy, czytając biuletyn powinni widzieć troskę samorządu w tych 

obszarach. Hipokryzją jest przyjmowanie co roku przez radę programu opieki nad 

zwierzętami i mówienie, że to rozwiązuje problem bezdomności. Trzeba zmienić 

wspólnie postawę, zacząć zapobiegać i zmniejszyć ten bardzo zły wskaźnik usypiania 

i wywożenia psów do schronisk. Obecne działania edukacyjne nie są efektywne. 

Zaproponowała, aby wygospodarować kwotę 4 tys. zł i rozpocząć działania związane 

ze sterylizacją psów domowych, 

 

 zwróciła uwagę, że historia Olecka wciąż nie jest udostępniania w przestrzeni miasta  

i gminy. Prosiła o projekt i wykonanie tablic bądź innych symboli upamiętniających 

dawnych mieszkańców Margrabowej, obecnego Olecka, ustalenie dokładnych 

lokalizacji historycznych miejsc. U podstaw wniosku leży odpowiednie uszanowanie 

pamięci żydów – ludzi, którzy niegdyś stanowili część społeczności Margrabowej  

i mieli wpływ na rozwój miasta. Miejsca upamiętnienia to: dawna synagoga przy 

Placu Wolności, kirkut, cmentarz przy ul. Gołdapskiej oraz getto z okresu II wojny 

światowej, 

 

 zgłosiła, aby Komisje Rady Miejskiej na swoich posiedzeniach omówiły wniosek  

o wprowadzenie transmisji obrad z sesji Rady Miejskiej w Olecku i zajęły stanowisko 

w tej sprawie w drodze głosowania imiennego. Prosiła Burmistrza o przygotowanie 

informacji od strony technicznej. 
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Radny Jarosław Bagieński 

zgłosił następujące wnioski: 

 

 poinformował, że powstała nieformalna grupa osób, które chciałyby odbudować na 

cmentarzu pomnik pierwszego burmistrza Olecka Feliksa Jordana Lubieżyńskiego. 

Podczas spotkania tej grupy zgłoszono wniosek, aby alejka w parku nosiła jego imię.  

Tak jak mówił Radny Leonarczyk mogłyby być wmontowywane tabliczki w asfalt  

albo stać jak przy dużym placu informacja o historii placu, na temat wszystkich  

dotychczasowych burmistrzów naszego miasta, 

 

 w imieniu młodzieży jeżdżącej rowerami, w tym młodzieży szkolnej SP Nr 4  

w Olecku, która zbiera już podpisy, prosił o utworzenie toru do jazdy na rowerze  

w terenie. Jest to popularna obecnie forma odpoczynku – nazywa się downhill. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

odniósł się do następujących spraw: 

 

 nawiązując do wniosków Radnej Kaczor oraz Radnego Leonarczyka dotyczących 

oświetlenia poinformował, że w przyszłorocznym budżecie zaplanowano środki na ten 

cel, aby rozwiązać problem kompleksowo. Gmina jest na etapie planowania 

oświetlenia w całym mieście – zwykłe rtęciowe lampy będą wymienione na ledowe, 

które mniej pobierają prądu i dają lepsze światło. W tym roku robiona jest część 

projektów m.in. na ul. Warmińską dlatego, że Zakład Energetyczny planuje wymianę 

słupów i okablowania w ziemi. Dzięki temu koszty będą niższe, 

 

 w sprawie ciepłowni odpowiedź przygotuje Przedsiębiorstwo Energetyki Cieplnej  

w Olecku. Sprawa nie jest związana z ujętym w projekcie budżetu projektem 

technicznym na budowę terenu od ul. Produkcyjnej do ul. 11 Listopada – jest to teren  

za ciepłownią, objęty miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego, zgodnie 

z którym znajduje się tam około 50-70 działek pod zabudowę, które w przyszłości,  

po uzbrojeniu terenu będą sprzedawane – najpóźniej w 2019 roku. Ciepłownia ma 

powstać za Kauflandem. Swego czasu miasto przydzieliło tam działkę spółce gminy  

i jest ona przygotowywana pod inwestycję, 

 

 ul. Wojska Polskiego stanowi fragment drogi wojewódzkiej 655 i nie ma możliwości, 

aby miasto przejęło część drogi, bo musi mieć ona ciągłość. Ostatnio będąc  

w Olsztynie spotkał się z dyrektorem Królikowskim i mówił mu o dwóch rondach, 

które są w tej chwili najpilniejsze w mieście – pierwsze z nich na skrzyżowaniu ulic 

Wojska Polskiego/Kolejowa, a drugie przy rozjeździe dróg na Gołdap i na Suwałki 

oraz o przejściu dla pieszych w kierunku Wieliczek przy nasypie kolejowym, gdzie 

jest już wykonany projekt techniczny – wartość kosztorysowa około 3 mln zł. 

Informował Pana Dyrektora, że gmina jest gotowa partycypować w kosztach każdej  

z tych inwestycji. Pan Dyrektor wyjaśnił, że ten rok jest tragiczny jeśli chodzi  

o finanse samorządu województwa, ponieważ z samego CIT-u brakuje 27 mln zł 

wpływów. Uzyskane informacje potwierdził marszałek województwa. Umówił się na 

kolejne spotkanie na przełomie lutego i marca przyszłego roku i będzie w tych 

sprawach dalej rozmawiać, 

 

 jeśli chodzi o osiedle domków holenderskich w ostatnim czasie było u niego dwóch 

nowych przedstawicieli, którzy w dalszym ciągu są zainteresowani inwestycją. Pytali 

m.in. o możliwość podłączenia do sieci ciepłowniczej, uzbrojenie terenu itd. Jakie 

będą tego dalsze losy trudno powiedzieć. Są to grunty prywatne, 
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 ul. Nocznickiego jest ulicą powiatową – zwróci na to uwagę, 

 

 zwróci się do Starostwa Powiatowego w Olecku o rozważenie budowy ronda przy 

szpitalu, 

 

 odnośnie wniosków Radnego Leonarczyka i Radnej Dzienisiewicz w sprawie 

oznakowania miasta i stworzenia alejki rozmawiał kilkakrotnie na ten temat ze swoim 

zastępcą, panią sekretarz oraz panią Alicją Mieszuk, która jest odpowiedzialna  

za promocję na temat pewnych rzeczy, które należałoby w najbliższym czasie zrobić.  

Udział w spotkaniach brał udział również pan Józef Kunicki. Planowane jest, aby 

faktycznie byłych mieszkańców w jakiś sposób wspomnieć. Jeśli chodzi o diasporę 

żydowską – tablicę należy zrobić na budynku Plac Wolności 9 czyli w miejscu, gdzie 

przed wojną była synagoga, natomiast ma wątpliwości, czy powinno pokazywać się 

miejsce cmentarza żydowskiego przy tzw. Złotówce. Niemniej jednak jest pomysł, 

aby przy Alei 450-lecia Olecka zrobić tabliczki być może wmurowane w aleję  

z najważniejszymi datami związanymi z historią Olecka. Dyskutowano również nad 

tym, aby przy tejże alei w formie tablic uhonorować znanych olecczan – nie tylko 

Polaków, ale również tych, którzy byli przed nami. Na budynkach zabytkowych, 

których nie jest wiele w Olecku planowane jest ponadto zrobienie tablic 

informacyjnych takich jak na budynku urzędu w parku. Jeśli chodzi o pisanie historii 

naszego miasta rozważane jest ogłoszenie konkursu dla dzieci i młodzieży, aby 

spotkali się ze swoimi dziadkami lub innymi osobami starszymi, którzy przyjechali do 

Olecka tuż po wojnie i zrobili prezentację multimedialną wspomnień tych ludzi. 

Opowiedziane historie mogłyby stanowić podstawę do zrobienia zbiorczego 

opracowania na temat historii Olecka. Wspomniał, że w Olecku na dawnej ul. 

Kwiatowej – obecnie Sembrzyckiego dwa razy gościł pisarz Zbigniew Herbert i w 

tym miejscu również należałoby zrobić tablicę ku jego pamięci. Jedna z nauczycielek, 

która się z nim kontaktowała będzie opracowywać historie pobytu w Olecku 

Zbigniewa Herberta. Ciekawostką jest, że ma ona w swoich zasobach np. rysunki 

Skoczni wykonane właśnie przez Zbigniewa Herberta, 

 

 zbliżają się Święta Bożego Narodzenia. Sesję zaplanowano przed świętami tj. 22 

grudnia. Tradycyjnie na pewno będą kolędy, 

 

 na razie nie ma w planach wykonania wodociągu do Lesku – były większe inwestycje. 

Przedyskutuje jeszcze te sprawę, 

 

 jeśli chodzi o biuletyn informacyjny będzie on rozwijany. Im ciekawsze informacje 

dla mieszkańców będą w nim zawierane, tym bardziej będzie on poczytny. Jeśli 

chodzi o odławiane zwierzęta, to ich warunki są naprawdę dobre. Były one 

sprawdzane chyba przez Radnego Juchniewicza, który jeździł do Bystrego koło 

Giżycka, 

 

 spotkał się ostatnio ze swoim zastępcą oraz panią kierownik MOPS w Olecku. 

Rozważana jest możliwość dostępu osób niepełnosprawnych do tego budynku, 

 

 niedługo wejdzie w życie ustawa i transmisja obrad sesji będzie obligatoryjna, 

 

 rozmawiał z potencjalnym wykonawcą pomnika Feliksa Jordana Lubieżyńskiego 

– zadanie będzie realizowane, 

 

 tor jazdy dla rowerów to ciekawy pomysł, który można by zrealizować w ramach 

inicjatywy lokalnej, na którą przeznaczono 50 tys. zł. 
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Radny Maciej Juchniewicz 

odniósł się do odpowiedzi Pana Burmistrza w sprawie upamiętnienia Żydów mieszkających 

przed wojną w Olecku, z którą się nie zgadza. Kirkut w tym miejscu - to nie jest nasza wina, 

że to zostało rozebrane, zakopane czy przykryte. Natomiast nasza reakcja świadczy o tym,  

że chcemy o to zawalczyć, upamiętnić. Mieszkańcy niemieccy są upamiętnieni, co prawda 

miejsce to było rozgrzebywane i grabione, ale w pewnym momencie zaczęło pełnić funkcję 

cmentarza. W sensie pamięci jest to miejsce pochówku mieszkańców cywilnych i żołnierzy. 

Co do kirkutu – tablica w tym miejscu jak najbardziej, tym bardziej, że tam ci ludzie leżą. 

Chciałby zatem wzmocnić głos Radnej Dzienisiewicz. Wspólnie z historykami należy w jakiś 

symboliczny sposób spróbować to miejsce pokazać. Na prowadzonym przez Muzeum Historii 

Żydów Polskich POLIN portalu www.sztetl.org.pl, który poleca, to miejsce jest wskazane 

jako kirkut, pokazane jest miejsce izolacji oleckich Żydów - szumnie mówiąc getto oraz 

synagoga w centrum. Dużo w Olecku jest śladów przeszłości, warto je uhonorować  

i upamiętnić tych, którzy zostawili nam Olecko. Kwestia Żydów oleckich nigdy nie była 

poruszana, być może musiało minąć trochę czasu, ale oni też współtworzyli to miasto. 

Włożyli swoją cegiełkę w rozwój Olecka tak jak Niemcy i Polacy, którzy tu żyli i warto o tym 

pamiętać. Zaniechanie tego świadczy tylko o nas. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

złożył oświadczenie o następującej treści: 

„Podjąłem decyzję, że z dniem dzisiejszym występuję z Klubu Radnych Mała Ojczyzna 

Olecko. Ta decyzja powoduje w konsekwencji drugą moją decyzję o rezygnacji z funkcji 

przewodniczącego rady miejskiej, bo przy wyborze na tę funkcję uzyskałem szczególne 

poparcie radnych tego klubu. Dlatego, we wtorek, 28 listopada, po podpisaniu uchwał 

podjętych na dzisiejszej sesji złożę jednocześnie rezygnację z funkcji przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Olecku.” 

 

Radni nie zgłaszali więcej interpelacji, wniosków ani oświadczeń. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 10 – Uwagi i wnioski Sołtysów, Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli, 

radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej i Oleckiej Rady Seniorów oraz innych osób 

zainteresowanych, dotyczące projektów uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy są uwagi do projektów uchwał. 

 

Uwag do projektów uchwał nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Przerwa 5 minut. 
 

 

Do punktu 11 – Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) ustanowienia hejnału gminy Olecko; 

 

 

 

 

http://www.sztetl.org.pl/
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Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że w wyniku ogłoszonego konkursu na ustanowienie hejnału gminy Olecko  

do finału przeszły trzy kompozycje. Wygrała kompozycja, która została najwyżej oceniona 

przez 163 głosujących. Zwycięską kompozycję napisał Pan Przemysław Szczotka. Hejnał 

będzie odgrywany po godzinie 12.00 po dwunastu uderzeniach zegara. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Obecni na sali konferencyjnej wysłuchali zwycięskiej kompozycji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zwrócił się z prośbą o pozwolenie na nieodczytywanie treści projektu uchwały. 

 

Rada wyraziła zgodę, aby Przewodniczący Rady Miejskiej nie odczytywał projektu uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie ustanowienia hejnału gminy Olecko.  

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłaszali uwag.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

  

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 19, za przyjęciem uchwały głosowało                     

18 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie ustanowienia hejnału gminy Olecko. 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.76.2017 

w załączeniu 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy przy najbliższej uroczystej okazji czyli 13 grudnia hejnał będzie odegrany. 

 

Sekretarz Gminy – Barbara Jankowska 

odpowiedziała, że najpierw uchwała musi wejść w życie, co nastąpi po upływie 14 dni  

od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 

 

Radny Wojciech Leonarczyk 

powiedział, że pierwsze odegranie hejnału powinno być uroczyste. 
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b) przyjęcia rocznego programu współpracy na 2018 r. gminy Olecko 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że co roku Rada Miejska w Olecku przyjmuje program współpracy  

z organizacjami pozarządowymi. Dotyczy on realizacji zadań własnych gminy przez 

organizacje pozarządowe. Na ten w przyszłym roku planowana jest kwota 420.100,00 zł. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy na 2018 r. 

gminy Olecko z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radny Maciej Juchniewicz 

podziękował Panu Burmistrzowi za wstawienie do projektu uchwały w sprawie rocznego 

programu współpracy priorytetu związanego z 100 rocznicą obchodów odzyskania 

niepodległości. Ma nadzieję, że organizacje skorzystają z tego tak, aby oprócz oficjalnych 

państwowych i gminnych uroczystości też towarzyszyły temu przez cały rok społeczne 

obchody tej rocznicy. 

 

Radni nie zgłaszali więcej uwag.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 19, za przyjęciem uchwały głosowało                     

19 radnych.  

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy  

na 2018 r. gminy Olecko z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego. 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.77.2017 

w załączeniu 
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c) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania członków Komisji Statutowej Rady 

Miejskiej w Olecku; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że w związku z tym, że Pani Justyna Cieślukowska złożyła rezygnację  

z członkostwa w Komisji Statutowej należy wykreślić ją ze składu tejże komisji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania członków Komisji 

Statutowej Rady Miejskiej w Olecku. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 19, za przyjęciem uchwały głosowało 

19 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie powołania członków 

Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Olecku 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.78.2017 

w załączeniu 

 

d) wskazania radnego Rady Miejskiej w Olecku do Oleckiej Rady Młodzieżowej; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że Pani Justyna Cieślukowska zrezygnowała również z pełnienia funkcji 

opiekuna Oleckiej Rady Młodzieżowej. Od wielu lat opiekunem zostawał jeden  

z najmłodszych radnych Rady Miejskiej. Kolejnym najmłodszym wiekiem jest Radny Paweł 

Giełazis, który wyraził zgodę na bycie opiekunem Oleckiej Rady Młodzieżowej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 
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Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 

popierając kandydaturę Pawła Giełazisa. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 

zgłaszając kandydaturę Pawła Giełazisa. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 

popierając kandydaturę Pawła Giełazisa. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał projekt uchwały w sprawie wskazania radnego Rady Miejskiej w Olecku do Oleckiej 

Rady Młodzieżowej. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 18, za przyjęciem uchwały głosowało  

17 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie wskazania radnego Rady Miejskiej w Olecku do Oleckiej 

Rady Młodzieżowej. 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.79.2017 

w załączeniu 

 

 

e) zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego pn. „Jaśki I”; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że zmiana planu dotyczy niedużego obszaru w Jaśkach. Projekt planu uzyskał 

pozytywne opinie i uzgodnienia. Został również wyłożony do wglądu publicznego. Zgodnie  

z opinią m.in. RDOŚ na tym terenie można wybudować budynek mieszkalny, a pozostałą 

część terenu wykorzystywać na cele rolne. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

 



 23 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zwrócił się z prośbą o pozwolenie na nieodczytywanie treści projektu uchwały. 

 

Rada wyraziła zgodę, aby Przewodniczący Rady Miejskiej nie odczytywał projektu uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego pn. „Jaśki I”. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 18, za przyjęciem uchwały głosowało  

18 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego pn. „Jaśki I”. 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.80.2017 

w załączeniu 

 

f) zmiany uchwały dotyczącej regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Olecko; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że do obecnego regulaminu dodaje się w § 1 punkt dotyczący innych odpadów 

problemowych, które będą odbierane 2 razy w ciągu miesiąca. Poprzednio było to raz  

w miesiącu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Olecko. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  
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Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 19, za przyjęciem uchwały głosowało  

19 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały dotyczącej regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Olecko. 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.81.2017 

w załączeniu 

 

g) zmiany uchwały dotyczącej ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg gminnych Gminy Olecko; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że samorząd województwa zwrócił się do samorządów w województwie,  

z prośbą o obniżenie stawek za urządzenia telekomunikacyjne umieszczone w pasach 

drogowych, w związku z rozbudową internetu szerokopasmowego w województwie. Stawka 

zostanie obniżona do 18 zł. Stawkę w tej wysokości ustalił także powiat.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej ustalenia wysokości stawek 

opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych Gminy Olecko. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 18, za przyjęciem uchwały głosowało  

18 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały dotyczącej ustalenia 

wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych Gminy Olecko. 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.82.2017 

w załączeniu 
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h) określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że w nowej uchwale uszczegółowiono zapisy wynikające z ustawy  

o utrzymaniu czystości i porządku w gminach.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zwrócił się z prośbą o pozwolenie na nieodczytywanie treści projektu uchwały. 

 

Rada wyraziła zgodę, aby Przewodniczący Rady Miejskiej nie odczytywał projektu uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 18, za przyjęciem uchwały głosowało  

18 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.83.2017 

w załączeniu 

 

i) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Nr 1 

im. Henryka Sienkiewicza w Olecku w ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 1 im. 

Henryka Sienkiewicza w Olecku; 

 

j) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Nr 3 

im. Jana Pawła II w Olecku w ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 3 im. Jana Pawła II  

w Olecku; 
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k) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. 

Marszałka Józefa Piłsudskiego w Gąskach w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. 

Marszałka Józefa Piłsudskiego w Gąskach; 

 

l) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Zespołu Szkół w Olecku  

w ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 4 z Oddziałami Integracyjnymi im. ks. Jana 

Twardowskiego w Olecku; 

 

m) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Zespołu Szkół w Babkach Oleckich  

w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Babkach Oleckich; 

 

n) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Zespołu Szkół w Judzikach  

w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Judzikach; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że przedmiotowe projekty uchwał dotyczą stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowych zespołów szkół oraz sześcioletnich szkół podstawowych w ośmioletnie 

szkoły podstawowe. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zwrócił się z prośbą o pozwolenie na nieodczytywanie treści projektów uchwał. 

 

Rada wyraziła zgodę, aby Przewodniczący Rady Miejskiej nie odczytywał projektów uchwał. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej Nr 1 im. Henryka Sienkiewicza w Olecku w ośmioletnią 

Szkołę Podstawową Nr 1 im. Henryka Sienkiewicza w Olecku. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 18, za przyjęciem uchwały głosowało  

18 radnych. 
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Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej Nr 1 im. Henryka Sienkiewicza w Olecku w ośmioletnią 

Szkołę Podstawową Nr 1 im. Henryka Sienkiewicza w Olecku. 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.84.2017 

w załączeniu 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej Nr 3 im. Jana Pawła II w Olecku w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową Nr 3 im. Jana Pawła II w Olecku.  

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 18, za przyjęciem uchwały głosowało  

18 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej Nr 3 im. Jana Pawła II w Olecku w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową Nr 3 im. Jana Pawła II w Olecku.  

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.85.2017 

w załączeniu 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Gąskach  

w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Gąskach.  

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 18, za przyjęciem uchwały głosowało  

18 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Gąskach  

w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Gąskach.  

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.86.2017 

w załączeniu 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał tytuł projektu uchwały z autopoprawką w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego Zespołu Szkół w Olecku w ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 4  

z Oddziałami Integracyjnymi im. ks. Jana Twardowskiego w Olecku. 
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Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 18, za przyjęciem uchwały głosowało  

18 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego Zespołu Szkół w Olecku w ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 4  

z Oddziałami Integracyjnymi im. ks. Jana Twardowskiego w Olecku. 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.87.2017 

w załączeniu 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał tytuł projektu uchwały z autopoprawką w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego Zespołu Szkół w Babkach Oleckich w ośmioletnią Szkołę Podstawową  

w Babkach Oleckich.  

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 18, za przyjęciem uchwały głosowało  

18 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego Zespołu Szkół w Babkach Oleckich w ośmioletnią Szkołę Podstawową  

w Babkach Oleckich.  

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.88.2017 

w załączeniu 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

Zespołu Szkół w Judzikach w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Judzikach. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 18, za przyjęciem uchwały głosowało  

18 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego Zespołu Szkół w Judzikach w ośmioletnią Szkołę Podstawową  

w Judzikach.  
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U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.89.2017 

w załączeniu 

 

o) nadania statutu Szkole Podstawowej Nr 2 im. Mikołaja Kopernika w Olecku; 

 

p) nadania statutu Szkole Podstawowej w Kijewie; 

 

Radny Kazimierz Edward Toczyłowski 

poinformował, że we wtorek na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, 

Sportu i Rekreacji mówiono, że w ustawie Prawo oświatowe nie przewidziano sytuacji,  

w której gimnazjum zostaje przekształcone w szkołę podstawową. Zapytał w związku z tym, 

czy podjęto jakieś działania dotyczącą statutów szkół SP Nr 2 w Olecku i SP w Kijewie. 

 Czy rozważana była propozycja podjęcia uchwały deklaratywnej w sprawie tych dwóch 

szkół. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że do Warmińsko-Mazurskiego Kuratora Oświaty w Olsztynie wystosowano 

pismo wskazując, że sprawa jest pilna. Poproszono o jednoznaczną odpowiedź na pytanie, 

czy dla szkoły podstawowej powstałej od 1 września 2017 r. z przekształcenia gimnazjum 

(art. 129 ust. 1 pkt 1 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. Przepisy wprowadzające ustawę  

– Prawo oświatowe), rada gminy nadaje pierwszy statut. Czy też statut uchwala rada szkoły 

lub rada pedagogiczna. Brak jest odpowiedzi na to pismo. Osobiście uważa, że Rada Miejska 

powinna podjąć uchwały, bo są to nowe szkoły powstałe na bazie gimnazjum. Potwierdzili  

to radcowie prawni obsługujący urząd. W takim przypadku, na podstawie przepisów ustawy 

Prawo oświatowe, pierwszy statut przekształconej szkole (nowej) nadaje organ prowadzący. 

Nie wiadomo, czy wojewoda tych uchwał nie uchyli, ale nie podejmując ich narażamy się na 

zarzut, że szkoła funkcjonuje nieprawnie.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Olszewski  

poinformował, że Komisja uwzględniając autopoprawki Burmistrza, jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekty uchwał. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada  

poinformował, że Komisja nie opiniowała projektów uchwał. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał projekt uchwały z autopoprawką w sprawie nadania statutu Szkole Podstawowej  

Nr 2 im. Mikołaja Kopernika w Olecku. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Innych uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 



 30 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 18, za przyjęciem uchwały głosowało  

18 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie nadania statutu Szkole Podstawowej Nr 2 

im. Mikołaja Kopernika w Olecku. 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.90.2017 

w załączeniu 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał projekt uchwały z autopoprawką w sprawie nadania statutu Szkole Podstawowej  

w Kijewie. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 18, za przyjęciem uchwały głosowało  

18 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie nadania statutu Szkole Podstawowej  

w Kijewie. 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.91.2017 

w załączeniu 

 

q) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2017-2024; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że dochody i wydatki ogółem zwiększyły się o 1.556.419,31 zł. W załączniku  

Nr 2 ,,Wykaz przedsięwzięć realizowanych w latach 2017 – 2021” dokonuje się zmian: 

 na przedsięwzięciu bieżącym pn. ,,W przyszłość bez barier”; 

 na przedsięwzięciu majątkowym ,,e-Gmina Olecko”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Olecko na lata 2017-2024. 
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Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 18, za przyjęciem uchwały głosowało  

18 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Olecko na lata 2017-2024. 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.92.2017 

w załączeniu 

 

r) zmiany budżetu gminy na 2017 rok; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

oznajmił, że plan dochodów i wydatków ogółem zwiększa się o kwotę 733.674,00 zł. Plan 

dochodów po zmianach wynosi 97.641.900,48 zł, a plan wydatków 98.305.588,48 zł. 

Szczegóły zmian były szczegółowo omawiane na komisjach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zwrócił się z prośbą o pozwolenie na nieodczytywanie treści projektu uchwały. 

 

Rada wyraziła zgodę, aby Przewodniczący Rady Miejskiej nie odczytywał projektu uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2017 rok. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 18, za przyjęciem uchwały głosowało  

18 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu gminy na 2017 rok. 
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U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.93.2017 

w załączeniu 

 

Na tym punkt wyczerpano. 

 

 

Do punktu 12 – „Głos wolny, wolność ubezpieczający”.  

 

Sołtys Sołectwa Świdry – Ryszard Makarewicz 

poinformował, że do Świder ktoś przywiózł parę ton przewodu. Wydaje mu się, że będzie 

kładziony światłowód. Nie zostało to uzgodnione ani nie było żadnego zebrania. Prosił  

o wyjaśnienie tej sprawy. 

 

Sołtys Sołectwa Ślepie – Helena Garbowicz 

w imieniu mieszkańców wsi Ślepie zgłosiła, że jeden z mieszkańców prowadzący zakład 

samochodowy niszczy chodniki, krawężniki i trawniki. Prosiła o rozwiązanie tego problemu. 

Dotychczasowe rozmowy z mieszkańcem nie przynoszą skutku. Dodała, że w kierunku Zajd 

po lewej stronie przy krzyżu jest kawałek ziemi - prawdopodobnie gminnej. Mieszkaniec ten 

powycinał tam krzaki i porył grunt. 

 

Radny Maciej Juchniewicz 

na podstawie Regulaminu Rady Miejskiej w Olecku przekazał do protokołu sesji imienną 

kartę głosowań Klubu Radnych OKO. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

stwierdził, iż porządek sesji został wyczerpany. Zamknął obrady sesji Rady Miejskiej                     

w Olecku.  

 

 

 

           Protokołowała        Przewodniczący Rady Miejskiej 

      Karolina Kuskowska            Karol Sobczak 


